
FNR Årsmøte
2023



Dagsorden årsmøte 27 mars 2023
på Sjørstjerna kl. 18

Til behandling foreligger følgende saker

- Konstituering
. Godkjenning av innkalling
- Valg av møteleder
- Valg av referent 
- Valg av to til å underskrive protokollen

- Styrets beretning

- Regnskap for driftsåret 2022

- Fastsettelse av kontingent og budsjett

- Valg av nytt styre



Årsberetning for året 2022-2023

Styret har bestått av følgende personer:

Sindre Sandberg (Styreleder til september ‘22)

Monica Schau Eriksen (Sentrum)

Knut Oscar Nordby

Steffen Hellesøe (Styreleder fra september ’22)

Elisabeth Frøberg (Kunst og kultur)

Roald Selstad 

Maria Enstad (Servering)

Evy Thune (Drøbak City og servering)/Rikke Øen (adm) fra september 2022



Det har i perioden vært avholdt 11 styremøter, syv lunsjmøter, seks frokostmøter, 
generalforsamling i Visit Drøbak, to fellesmøter med NHO Viken, møter med ordfører 
og kommunedirektør. Vi har hatt to næringsrådsamlinger i Follo. 

FNR får gode tilbakemeldinger fra medlemer, politikere og administrasjonen i 
Frogn kommune som setter pris på de arenaer FNR er med å legge til rette for. 

Det er i dag Frogn kommune ved Turistkontoret som administrerer frokostmøtene. 
Deltakelsen her er sterkt økende. 

Lunsjmøtene preges av gruppen Eiendom og eiendoms temaer, samt noe Bygg og 
byggesaker. Kommunen er her også tilstede. 
På enkelte av møtene har det vært over 20 personer tilstede.  

Årsberetning for året 2022-2023



FNR opplever godt samarbeid, respons og støtte fra Frogn kommunes politiske og 
administrative miljø. Et samarbeid der man jobber for å løfte hverandre og for å ta 
tak i viktige saker for næringslivet.  

FNR har 207 medlemer, hvorav betalende bedrifter er 183. 
24 medlemmer har dobbelt eller fler gruppetilhørlligheter. 

Medlemsmassen i FNR er variert, og det er god respons på aktiviteter som avholdes i
FNR’s regi. 

Året 2022 har vi hatt  2 utmeldelser og 9 innmeldelser. Så langt i 2023 har vi 7 
innmeldelser.  

Årsberetning for året 2022-2023



Tjeneste: 17

Media: 2

Detaljhandel: 53

Service: 8 stk. 

Grafisk design: 4 

Turisme/Fritid: 11

Landbruk: 3

Forening: 6

Eiendom: 40 

Offentlig: 1

Servering: 11 

Håndverk: 23 

Personlig/Annet: 12

Internasjonalt: 2 

Helse/Velvære/Idrett: 10

Medlemmene våre representerer



I 2022 har vi hatt fokus på

Nettverksbygging

Frokostmøter i regi Turistkontoret på Drøbak kino som også blir streamet. På sist møte deltok 40 
personer. 

Lunchmøtene på Kumlegaarden/Sjøstjerna hvor hovedmålet er å være en uformell møteplass for å 
skape kontakt og gi rom for gode samtaler. Alle nye får mulighet til en pressentasjon av egen bedrift. 
Tema er ofte bygg og plansaker. Oppmøtet varierer fra 5-22 per møte.

Afterwork Det har ikke vært rom for sosialt møte, da smittevern har hatt høyere prioritet. 

NHO-Viken andre Næringsråd Det var under pandemien en rekke møter med NHO-Viken. NHO 
forsker på hvordan de kan bistå næringsforeningene og hvordan vi kan bistå dem. Arbeidet her vil 
fortsette utover i 2023. 



Ordfører/Kommunedirektør
Gjennom 2022 har styret hatt fokus på kontakt med kommunedirektør og ordfører. 

Næringskonsulent, Kultur- og Turistsjef

Vi har gjennom hele 2022 hatt faste møter med Næringskonsulent, Kultur og Turistsjef. Styreleder har 
månedlige telefonmøter med Næringskonsulent. 

Byggesak

Vi får møter etter behov, men kanskje ikke så ofte som vi ønskerPlan og byggesaks-avdeling har brukt 
vår gruppe aktivt i forbindelse med vedtak om byutviklingsplan, og i år brukes vi aktivt i den nye 
kommuneplanen

NAV

NAV deltar ofte på frokostmøtene. 

Kommunikasjon Frogn kommune



Fag-grupper

FNR jobber for å styrke faggrupper med team som kan bidra på tvers av bedrifter
for å løfte hele bransjer. Arbeidet er startet på følgende områder:

• Turisme, fritid: Tore Vestby, Maria Enstad og Sindre Sandberg

• Detaljhandel. Monica Schau 

• Eiendom/Håndverk, bygg og anlegg: Sindre Sandberg

• Kunst og kultur: Elisabeth Frøberg

• Servering: Maria Enstad og Evy Thune.

Vi ønsker å bygge flere faggrupper og styrke de som allerede er etablert.  
Vi oppfordrer medlemsmassen til å engasjere seg. 



Turisme og fritid

Visit Drøbak (VD) er et privat brukereid selskap med det formål å fremme utviklingen av turisme basert på 
næring, kunst og kultur. 

Styret i VD, der FNR har to representanter (Sindre Sandberg og Maria Enstad). VD er lyttende og 
deltagende til FNR sine ideer og aktiviteter. Vi opplever nå at det er godt samarbeid og god bevegelse. 

VD jobber aktivt for å forbli den viktigste nettsiden for reiselivet i Frogn. 

Vi ønsker spesielt og trekke frem Nico Arnesen sin deltakelse som profesjonell part som bla i 2022 
gjennomførte brukeropplæring. 

Det pågår samtaler med kommunen gjennom kultur- og turistsjefen med det mål å implementere et 
kommunestyrevedtak fra september 2018. (forpliktende samarbeid lokalt og regionalt) 

Foreningen FNR og VD trenger fortsatt økt deltakelse fra aktørene som representerer besøksrettet næring. 
FNR eier i dag 21 aksjer som utgjør 21%. Vi ønsker å kjøpe oss ytterligere opp, slik at de som eier mye får 
redusert eierandel og at vi kan bruke vår eierposisjon til å nå ut til flest mulig medlemmer innenfor 
turistnæringen. 



Visit Drøbak

Styre

Styreleder: Thore Vestby

Styremedlemmer: 

Marianne Magdal, Sindre Sandberg, Maria Enstad, Elisabeth Meisel, Per Jacobsen og Jørgen Broch 

Salgssjef: Trond Rønbeck

Operativ leder sosiale medier: Nico Arnesen 



Detaljhandelen: Drøbak Sentrum

2022
- Møter med kommunen næring/turist og evt andre ved behov. Fast én gang i mnd. Hvor vi tar opp 
saker som berører sentrum
- Frokostmøter første onsdag i mnd.
- Onsdagspils med butikkene.
- Møte med Follo ren og kommunen ang papp- og pappinnsamling. Dagens løsning vil det bli slutt på 
eller endret, og vi jobber sammen for å finne løsninger for næring i sentrum. Vi mener kommunen her 
må ta ansvar.
- Parkering i sentrum. Finne gode løsninger ved festivaler ol. Kommune/sentrum jobber med saken.
- Sommerparkering og evt matebusser.
- Møte med Moss i sentrum. Vi hadde et møte for å få innblikk i hvordan Moss sentrum styres med 
gårdeiere i førersetet.
- Juletrær til butikker. Bestilling og utdeling av juletrær til butikker i sentrum.
- Jul og julegateåpning. Bestilling og utdeling av godteposer. Nisser på torget med utdeling over flere 
timer.

Året 2023 vil vi bruke til å videre samarbeidet mellom butikkene i Drøbak sentrum. 



2023
Fortsette med møter med kommunen.
- Frokostmøter på turistkontoret
- Jobbe mot en løsning vedr papp- og papirinnsamling.
- Finne gode løsninger på parkering og evt matebusser.
- Bygge opp en arr. gruppe for sentrum, med ønsker om å få på banen drivere i 
sentrum som etterlyser dette.
- Fortsette med onsdagspils.
- Skaffe juletrær i plast?
- Ønske om å få til et moteshow i 2023.
- Få inn en til kandidat for sentrum inn i styret.

Detaljhandelen: Drøbak Sentrum



2022

Samarbeide med byggesaksbehandlingen i Frogn kommune

I 2022 har vi ikke hatt nevneverdig dialog med Byggesak i Frogn kommune, men vi har ved vår representat fra 

Håndverk deltatt på en rekke møter på Nesodden. Problemene er mye av det samme. Møterekken på Nesodden 

har båret frukter, og vi kunne høsten 2022 kvittere for at de satt på ekstra mannskap for å ta unna 

sommerflommen av søknader, slik at de forhåpentlig ble behandlet innenfor tidsfristene. 

Lærlinger og offentlig innkjøp

Vi har ikke nådd vårt mål om krav til lærlinger og faste ansatte med fagkompetanse ved offentlige anskaffelser i 

Frogn kommune.

Høringsinnstans rullerende reguleringsplaner

Vi har fått vedtatt: Seiersten/Dyrløkke. Det arbeides med rullering av kommuneplan. Vi har mulighet til å gi 

innspill til så å si alle nye reguleringsplaner. 

Eiendom og håndverk



Eiendom og håndverk

2022

Gjennom faste lunsjmøter og deltakelse på tvers av Follo regionen oppnår vi en god del

I 2022 har vi deltatt i dialogmøter med kommunens avdeling for vei. Det har vært og er 

utfordringer i rolleforståelsen til denne avdelingen. De oppfører seg på en måte som gjør 

byggearbeider innefektivt og kostbart for grunneierne i Frogn og spesielt i Drøbak sentrum.

Vi ønsker å fortsett å påvirke kommunene slik at de forvalter offentlig rett på en sannferdig, 

effektiv og forutsigbar måte. Det er i dag fortsatt alt for mye sammenblanding av kommunens 

privatrettslige forhold opp mot det offentligrettslige. Slik skal det ikke være og det burde ikke 

være slik. 

Vi har en egen komité bestående av Mikal Rodhe og Richard Slåke som arbeider med 

rekkefølgekrav på byutviklingsplanen



Eiendom og håndverk

2023 forts.

- Slukkevann og tilgjengeligheten til brannvesen

- Gebyrsatser

- Sammenblandingen av kommunens roller. Veinormer, slukkevann mm opp mot byggesaker. 

- Arealdelen til kommuneplan, grønn grense, markagrense og knutepunkt. 

- Vi kommer også til å fortsette med tilsvarende problemstilling i de andre Follo kommunene. 

- Follo Næringsforening er i ferd med å etablere en håndverksgruppe som vi vil støtte opp om. 

Geir Aaslund og Sindre Sandberg



Kunst og kultur

2022

- Deltatt på kommunen sine morgenmøter sammen med servering og sentrum

- «Kunsten og meg» Samarbeidsprosjekt mellom tre gallerier og kommunen. Prosjekt for barn. Arrangement 
for barn 1. søndag i advent.

- Samarbeid med kommunen om kulturarrangement i forbindelse med julegrantenning. Kunstverksted åpent 
for alle barn hvor også Frogn kulturskole deltok med digitalkunst

- Utstilling av barnekunst i Oslofjorden kunstsenter. Tema var «Å strekke seg mot stjernene» inspirert av 
skulpturen i badeparken med samme navn. Elever fra Sogsti, Heer og Drøbak skole deltok.

Galleriene i Drøbak

Vi har utarbeidet en portal for markedsføring for alle galleriene i Drøbak bestående av hjemmeside, fb og 
Instagramprofil. Støttet økonomisk av FNR. Alle gallerier markedsfører seg sammen og når ut til 
kunstinteresserte som vil finne siste nytt om åpninger og arrangementer i Drøbak. Vi er heldige å ha mange 
gallerier i denne lille byen. Flere møter avholdt hvor galleriene deltok.



Servering

2022

- FNR har opprettet en gruppe innenfor servering

- I løpet av 2021 og vinteren 2022 samlet flest mulig fra bransjen og fått med de aller fleste 

restauranter inn i FNR.

- Det er gjennomført besøk av de aller fleste og vi samler nå alle aktører for å finne ut av hva vi kan få 

til sammen. 



Servering

2022

Opprettet egen FB side for gruppe servering, samt opprettet en egen Messenger gruppe, for å 
enklere kommunisere internt

Servering har samlet flere medlemmer som er fint for et utvidet samarbeid i gruppen

Vi har samarbeidet med gruppe sentrum og kunst, feks i møter med kommunen og på frokostmøter

Vi er sammen i møter med kommunen 1 gang i mnd, der tar vi opp saker som må jobbes med og som 
vi må løse sammen med kommunen. Eksempler: parkering, pappen, avfallsortering, julegaten/ 
julepynt, girlandere etc..

Har jobbet tett sammen med VD, (innen reklamering, samarbeid mellom bedriftene etc.. )

På besøk i Moss hos gruppeleder for sentrum i Moss. Der fikk vi en del tips om hva som har vært 
med på å gjøre Moss til et bedre sentrum, noe vi skal jobbe videre med i Frogn i 2023.

Har jobbet felles med prosjekt nissejakten/ nissestolper, delt ut juletrær gått i fakkeltog for 
parkering i Drøbak.

Planlagt en slags sentrumsfest ( jobbes videre med i 2023 ).



Servering

I2023 

Vi skal jobbe videre for å samle aktørene til vårt frokostmøte den første onsdagen i måneden på Turistkontoret i 
samarbeid med Turistkontoret. Vi skal også jobbe for å få vår andel av Visit Drøbak.

Det jobbes med et felles oppegg/arrangement:

Våre planer for året 2023

1: Håndtering av matavfall. Oslo storcontainer bedre avtale, eller forhandle m/ Follo ren om en felles bedre avtale.

2: Få til en felles app m / tilgang til åpningstider.

3: Hvordan tiltrekke folk til Drøbak hele året. Forslag til arrangementer/ eventer.

4: Takeaway byen (forslag fra Eva Tenden )

5: Kontrollutvalg (veien videre)

6: Løpende saker som blir tatt opp underveis på møter etc.



FNR Styret samlet

2022

Foruten det som nå er nevnt i gruppene: 

- Koronamidler og korona tiltak

- Regional påvirkning Ruter og Viken

- Covid-19, regler, støtte mm.

- Sommergate i Båthavna

- Badeparken brukerråd



FNR Styret samlet

2023

• Styrke våre faggrupper

• Ønsker større deltagelse fra våre medlemmer

• Flere styremedlemmer fra gruppene

• Mer og bedre julebelysning fra Drøbak City til Lemannsbrygga

• Fortøyningsapp som samstemmer med resten av Oslofjorden og Svenskekysten. 

• Buss: Skorkeberg og Heer må kunne ta buss til sentrum uten å måtte bytte buss. 

Skal og jobbe for bedre busstilbud fra Måna til Vestby, Drammen og Nesodden. 



FNR Styret samlet
2023 forts.

• Vår havnepromenade. Lemannsbrygga til Vindfangerbukta. Får vi ut av dette strekket det vi 

ønsker?   

• Sommerparkering/helgeparkering. 

• Fortsette samarbeidet med andre aktører som: 

o Nesodden Næringsråd 

o Follo Næringsforum

o NHO spesielt NHO reiseliv og NHO Viken. 

o Frogn kommunens to sjefer. Næring, turisme og kultur. 

o Frogn kommune ved rådmann, kommunalsjef og ordfører.  



Eventuelt

….



Regnskap Frogn Næringsråd
1 januar til 31 desember 2022









Dette er medlemsoversikten. Med 

forventet inntekt og prosentvis 

størrelse på gruppen basert på 

økonomi. 

Budsjett 160 000



Valg av nytt styre



Disse har 
sittet sist år.

Styret 2022 Sittet i antall år

Sindre Sandberg 8

Knut Oscar Nordby 4

Elisabeth Frøberg 4

Evy Thune (sykmeldt) 2

Steffen Hellesøe 6

Monica Schau Eriksen 5

Roald Selstad 1

Maria Enstad 2

Rikke Øen (vikar) 3,5



Styret innstiller følgende
representanter til neste års
styre: 

Navn Antall år

Steffen Hellesøe (leder) 1 år

Knut Oscar Nordby (nestleder) 1 år

Maria Enstad (servering) 1 år

Sindre Sandberg 

(Eiendom/Håndverk) 1 år

Monica Schau (Detaljhandel) 1 år

Elisabeth Frøberg (Kunst) 1 år

Rikke Øen (administrator) 1 år

Hanne Elviken (Helse velvære) 1 år



Takk for fremmøte
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